
Protokoll fört vid Aspås Byalags Årsmöte 31 MARS 2019 

 

1. Ordförande öppnade mötet och hälsade alla närvarande varmt välkomna till 
årsmötet. 

2. Val av årsmötespresidiet 

Frida Wimmerqranz valdes 

3. Val av sekreterare 

Ingela Lindé valdes 

4. Fråga om årsmötet var behörigt utlyst 

              Mötet ansåg att årsmötet var behörigt utlyst. 

5. Val av två protokolljusterare tillika rösträknare 

Gabriella Fredriksson och Anders Persson valdes 

6. Fråga om dagordningens godkännande 

             Dagordningen godkändes av årsmötet. 

7. Verksamhetsberättelse för 2018 

             Verksamhetsberättelsen lästes av mötets deltagare och sedan fastställdes. 

8. Ekonomisk berättelse 

Gabriella gick igenom resultat och balansrapporterna och redogjorde för ekonomin i 
Aspås byalag. 

9. Revisionsberättelse 

Gabriella läste upp revisionsberättelsen som sedan lade till handlingarna. 

10. Fråga om ansvarsfrihet för den avgående styrelsen 

            Den avgående styrelsen beviljades ansvarsfrihet för 2018. 

11. Budgetförslag 2019 

Beslut om budgeten överlåtes till nya styrelsen att fastställa. 

 

12.  Medlemsavgiften 

        Mötet beslutade att medlemsavgiften ska vara oförändrad. 

 

13. Val av förtroendeuppdrag i Aspås Byalags styrelse 

I enlighet med Aspås Byalags styrelses förslag förrättades följande val som godkändes av 
årsmötet: 

1. Omval av ordförande 1år: Ingela Lindé  

2. Omval 1 ledamöter i 2 år:  Andreas Klar 



3. Nyval 3 ledamöter i 2 år: Anders Persson, Patric Larsson, Sara Berg, Matilda Bjurberg 

4. Fyllnadsval 2 år: styrelsen får i uppdrag att hitta någon. 

14. a) Val av 2 ordinarie revisorer 1 år 

Till ordinarie revisorer för 1 år valdes Lennart Wall och Claes Nordling 

b) vi beslutar att ta bort funktionen revisorsersättare. 

15.  Motioner 

Ingen motion har kommit in. 

16. Val av valberedningen för 1 år. 

Ingen valberedning finns att tillsättas. Styrelsen får i uppdrag att arbeta på att en 
valberedning tillsätts.  

17. Övriga frågor 

Robert har påtalat att vi måste vara noga med att klippa slänten ner mot honom. 

Vi diskuterade träden vid vägens vara eller icke vara och styrelsen fick i uppdrag att 
kolla upp ifall de ska tas ner och ersättas med nya. Frida kollar upp om Rut kan hjälpa 
till att renovera upp fjälltavlan. 

 

18.  Avtackning 

Gabriella Fredriksson avtackades av ordförande. 

               

 

19. Mötets avslutande 

 

Aspås den 31 mars 2019 

 

 

Frida Wimmerqranz 

Årsmötesordförande 

 

 

 

Anders Persson                                             Gabriella Fredriksson 

Justerare   Justerare 

 


